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ZILVEREN BESTAANSFEEST „DE EENDRACHT” GEMERT.

Alhier werd door dc Coöperatieve Zuivelfabriek „De Eendracht” het feit feestelijk herdacht, 
dat zij voor 25 jaar werd opgericht.
Te 10 uur werd in de Parochiekerken van Gemert, Handel, Elsendorp en de Mortel een H. Mis
uit dankbaarheid opgedragen, waarna te half twaalf in de fabriek receptie gehouden werd. Van
de gelegenheid tot gelukwenschen werd druk gebruik gemaakt. Uit alle lagen der bevolking 
kwam men de feestvierende coöperatie, alsmede de jubilarissen, feliciteeren. Bovendien wa-
ren nog tal van schriftelijke filicitaties binnengekomen; terwijl door de talrijke prachtige 
bloemstukken de fabriek herschapen was in een lusthof.

Om half twee werd in het Luxor Theater een groote feestvergadering gehouden voor de leden 
van de coöperatie en genoodigden. Burgemeester J. Phaf opende deze bijeenkomst in zijn 
kwaliteit als voorzitter van den Raad van Toezicht, met een woord van welkom aan het adres 
van de leden der feestvierende vereeniging en aan de jubilarissen. Meer in het bijzonder ver-
welkomde hij de Heeren Geestelijken en mr. J. J. Wintermans, oud-Rijkszuivelconsulent, ver-
volgens de heeren Creemers, secr. van den Zuivelbond, Tonkesstruif, Rijkszuivelconsulent. 
Höppener, adjunct-directeur van de zuivelexport, v. d. Heijden, voorzitter van den Directeu-
renbond, Vorsters, hoofdassistent Rijkszuivelconsulent, Bannenberg, directeur der Melkin-
richting St. Josef te Eindhoven. Goossens, eerste voorzitter der Coöperatie, Donkers, voorzit-
ter van de afdeeling Gemert van de N.C.B. en Verbakel, directeur zuivelfabriek De Mortel.

De voorzitter schetste in het kort de geschiedenis van de coöperatie. Hij wees er o.a. op dat de
fabriek slechts bescheiden was begonnen, doch dat in den loop van deze 25 jaren, het aantal 
koeien verdubbeld is. Hij wees ook op de noodzakelijkheid van het lidmaatschap voor de boe-
ren, zoowel voor wat betreft hun zelf, als in het algemeen belang. De exploitatie is ook niet 
steeds over rozen gegaan. Opgericht in den wereldoorlog staat men thans ook weer in een 
moeilijken tijd, doch door de energieke leiding van den directeur en de hechte samenwerking, 
van het bestuur, is de fabriek thans op goede gronden gefundeerd. Zeker heeft de fabriek in de
afgeloopen 25 jaren de noodige strubbelingen meegemaakt; maar in de moeilijke tijden heeft 
de directeur en het bestuur de zaak recht weten te houden. Spreker bracht dan ook hulde aan 
de oud-bestuursleden en aan de oud-leden van de Raad van Toezicht.

De feestrede werd gehouden door mr. J. J. Wintermans opmerkelijk is dat ook door hem de 
feestrede bij de opening der fabriek werd uitgesproken. De voorzitter bracht dank aan God 
voor de gunsten van Hem ontvangen, maar ook aan de leden die steeds de belangen der Coö-
peratie hebben voorgestaan. Hij spoorde de leden aan zooveel mogelijk uit hun land en uit 
hun vee te halen, vooral in deze tijden.

Vervolgens huldigde de voorzitter een zestal personen meer in het bizonder. Op de eerste 
plaats den voorzitter 1, den heer Ant. Jaspers, die 25 jaren deel heeft uitgemaakt van het be-
stuur en ongeveer 18 jaren het voorzitterschap heeft bekleed. Aangezien hij de vereeniging  
steeds goed en met beleid heeft gediend, biedt de vereeniging hem als stoffelijk blijk van 
waardeering een mooie fauteuil aan. De heer v. Hoof heeft met groote accuratesse 25 jaar het 
secretariaat der vereeniging waargenomen, en als blijk van waardeering werd hem een prach-
tige vulpen en een vulpotlood aangeboden. De heer Vrins. heeft gedurende 25 jaar de belan-
gen der fabriek gediend door het secretariaat van Toezicht in al die jaren te behartigen. 

1 (Oud)voorzitter ? (ZHN.)
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De voorzitter betreurde het, dat de heer Vrins niet aanwezig was. De heer Geerts kwam een 
woord van hulde toe, voor zijn trouw lidmaatschap van den Raad van Toezicht, vanaf de op-
richting. De voorzitter sprak de hoop uit, dat Hannus in de volgende jaren met hetzelfde opge-
ruimd karakter de vereeniging mag blijven dienen. Aan hem werd eenzelfde fauteuil aangebo-
den als aan den voorzitter. 

De heer C. J. Wintermans directeur vanaf de oprichting, bleek, aldus de voorzitter, de rechte 
man op de rechte plaats te zijn. Hij heeft steeds met de grootste opgewektheid en accuratesse 
de zaak beheerd. Namens de vergadering en alle leden feliciteerde de voorzitter hem en sprak 
de hoop uit, dat hij nog vele jaren de boterfabriek mag blijven leiden, want dit is zeker in het 
belang van allen. Als blijk van waardeering werd hem door het bestuur een heerlijk zitje in 
den tuin aangeboden. Tot slot werd nog gehuldigd de heer J. Martens die gedurende 25 jaren 
als arbeider aan de fabriek is verbonden geweest en aldus de fabriek heeft zien omhoog gaan, 
maar ook de moeilijke tijden heeft mee doorgemaakt. Aan hem werd een horloge met inscrip-
tie en ketting aangeboden.

De voorzitter besloot zijn rede met de mededeeling, dat door den heer Stegmans, directeur 
Z.N.Z., den heer v. Beek, voorzitter Z.N.Z., de heer Van Ooyen, rector Casteleijns te Handel 
en pastoor van Gemert te Mortel bericht van verhindering was ingekomen.
Hierna werd door de heeren Jaspers, v. Hoof en Geerts een kort woord van dank gebracht 
voor de hulde en het aangeboden cadeau.

Feestrede
Vervolgens verkreeg de heer mr. Wintermans, oud-Rijkszuivelconsulent en medeoprichter der
vereeniging de gelegenheid tot het uitspreken van zijn feestrede. Spreker begon zijn rede met 
te zeggen, dat hij graag gevolg had gegeven aan de uitnoodiging om op deze vergadering de 
feestrede te houden en wel om de vier volgende reden:
Ten eerste verheugde hij zich de plaats weer te zien waar in dankbare herinnering het beeld 
staat van pater v.d. Elsen.
Ten tweede omdat hij dan nogmaals terug kwam in zijn ouden werkkring.
Ten derde, omdat hij hier zijn jongste broer en oud-leerling mag zien als jubilaris en tenslotte 
omdat hij hierdoor nogmaals in contact kwam met de oud-vrienden uit de zuivelwereld.
Hierna schetste spreker de voorgeschiedenis der fabriek, die hij uit hoofde van zijn ambt had 
medegemaakt. Hij besprak de toestanden die er bestonden op het gebied der zuivelbereiding 
voor 35 jaren. Om vervolgens woorden van waardeering te uiten voor het werk, dat hier tot 
stand is gekomen. Tot slot sprak hij de hoop uit, dat het nageslacht en de nog jeugdige boeren 
van heden, de vruchten mogen plukken van het gestichte bedrijf.

Andere sprekers.
Hierna werd achtereenvolgens het woord gevoerd door de zeereerw. Heeren Kuijte, pastoor te
Gemert en Busscher, rector te Elpendorp en de heeren Creemers, secretaris van den Zuivel-
bond, Van der Heijden, voorzitter van den Directeuren-bond, Höppener, adjunct-directeur van
de zuivel-export en Donkers, voorzitter van de afdeeling Gemert van den N.C.B. In verschil-
lende toonaarden werd door de diverse sprekers hulde gebracht aan bestuur, directie en leden.
Door den voorzitter werd vervolgens dank gebracht aan den feestredenaar en aan alle andere 
sprekers die hadden getuigd van hun medeleven. Met den wensch dat de fabriek onder Gods 
zegen mag blijven groeien en bloeien in eendrachtige samenwerking, werd deze goed geslaag-
de vergadering gesloten.
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Hierna werd bijna onmiddellijk overgegaan tot vertooning, van een filmprogramma. Vertoond
werden de zuivelfilm met een goedgekozen bijprogramma.

De Raad van Toezicht, het bestuur, de directeur met familie en genoodigden vereenigden zich
intusschen in het Parochiehuis aan den feestdisch. Hier werd het woord gevoerd door den 
voorzitter, burgemeester J. Phaf, den heer Tonkesstruif, Rijkszuivelconsulent, kap. M. Jans, 
adviseur van de afdeeling Gemert van den N.C.B., den heer Kruit, inspecteur van den Zuivel-
bond, den heer Vosters, ass. Rijkszuivelconsulent, den heer v.d. Heijden, voorzitter Directeu-
renbond, mr. Wintermans, oud-Rijkszuivelconsulent, voorzitter A. Jaspers, den jubilaris H. 
Martens, den heer H. Geerts lid van den Raad van Toezicht, den heer J. G. Wintermans, oud-
directeur van de zuivelfabriek te Uden, den heer J. Ermers, namens de plaatselijke en provin-
ciale pers, den heer Fleuren, voorzitter van de zuivelfabriek te Mortel.
Tot slot sprak de voorzitter nog een woord ten afscheid en uitte de hoop, dat het bestuur zijn 
best zal mogen blijven doen, en dat de directeur alles zal doen wat in het belang der vereeni-
ging is.
Te 7 uur werd het bioscoop-programma herhaald voor de jonge boeren. Hierbij voerde het 
woord de Rijkszuivelconsulent.
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